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BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Toerismeopleidingen  -  Overleg toeristische sector en onderwijs

In 2020 drong ik er tijdens de begrotingsbesprekingen in de commissie Toerisme bij de 
minister op aan om het overleg tussen de toeristische sector en het onderwijs, waarbij 
zou worden ingegaan op de noden van de toeristische sector, niet te lang te laten 
aanslepen. Vooral op het niveau van de opleidingen in het secundair onderwijs is er 
dringend behoefte aan een hervorming van de opleiding van toeristisch professioneel 
personeel.

De minister antwoordde toen dat in 2021 het overlegplatform onderwijs en de 
toeristische sector zouden onderzoeken hoe er kan worden ingespeeld op de noden van 
de sector, want aangepaste toerismeopleidingen verhogen zowel de kwaliteit in de sector 
als de arbeidsmarktmogelijkheden van leerlingen en studenten.

1. Heeft dit overleg ondertussen plaatsgevonden? Zo ja, wat werd er concreet 
besproken en afgesproken? Welke actoren werden erbij betrokken? Zo niet, wanneer 
zal dit overleg alsnog plaatsvinden en welke actoren zullen uitgenodigd worden?

2. Welke knelpunten ziet de minister van Toerisme momenteel in de opleidingen 
Toerisme? Welke knelpunten ziet de toeristische sector zelf? Welke knelpunten ziet 
de minister van Onderwijs? Graag opgesplitst per opleiding.

3. Op welke manier kan de kwaliteit van de opleiding volgens de minister van Toerisme 
verbeterd worden? Welke verbeteringen ziet de toeristische sector zelf? Welke 
verbeteringen ziet de minister van Onderwijs? Graag opgesplitst per opleiding.

4. Op welke manier kunnen volgens de minister de arbeidsmarktmogelijkheden van 
leerlingen en studenten verbeterd worden? Zal de minister hieromtrent overleg 
plegen met andere ministers? Zo ja, welke minister en wat zal concreet gevraagd 
worden?

5. Welke zijn de eerstvolgende initiatieven van de minister die in dit kader zullen 
genomen worden?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Ben Weyts (286), Zuhal Demir (432).



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 286 van 28 januari 2022
van KRISTOF SLAGMULDER

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Zuhal Demir, Vlaams minister van 
Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


